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Protokół V sesji IX kadencji  

Rady Gminy Krupski Młyn 

z dnia 24 września 2024 r. 

 

V sesja Rady Gminy Krupski Młyn odbyła się 24 września 2024 roku w Sali posiedzeń Rady Gminy 

przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.  

 

Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz, który po stwierdzeniu prawomocności 

sesji (14-tu radnych) przywitał wszystkich obecnych na sesji. 

W sesji uczestniczyli również:  

Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 

Sołtys Potępy – Andrzej Janus  

Sołtys Krupskiego Młyna – Waldemar Nowak 

Radca Prawny – Ryszard Krawczyk 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – Katarzyna Labus 

Radny Powiatu Tarnogórskiego – Janusz Parkitny 

Nieobecni: 

Sołtys Ziętka – Zbigniew Pęcherz 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o tym, że w związku z obowiązkiem transmisji sesji, każda 

osoba uczestnicząca w posiedzeniu obowiązana jest do przestrzegania przepisów o ochronie danych 

osobowych. 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 6  

położonego w Ziętku blok Nr 2 klatka A. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

Nr 4 położonego w Ziętku blok Nr 16 klatka A. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Ziętku blok Nr 16 klatka B. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21. 

13. Oświadczenia radnych. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy bieżące i wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

W głosowaniu brało udział 14-tu radnych (nieobecny Paweł Spałek). 

Przy 14-tu głosach – za 

0 głosach – przeciw  

0 głosach - wstrzymujących się 

porządek został przyjęty. 
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Wójt Gminy przedstawił i przywitał nowego Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Krupskim Młynie – Katarzynę Labus. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Krupskim Młynie powiedziała o  

planowanych działaniach ośrodka na najbliższe miesiące.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za obecność i pogratulował wyboru.  

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy z 25 czerwca 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz zapytał radnych czy zapoznali się z protokołem sesji 

Rady Gminy z 25 czerwca 2024 roku oraz czy wnoszą do jego treści jakieś uwagi. Nikt nie wniósł uwag 

do protokołu.  

Następnie przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14-tu radnych.  

Przy 14-tu głosach – za  

0 głosach – przeciw 

0 głosach – wstrzymujących się 

protokół sesji z  25 czerwca 2024 roku został przyjęty. 

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sekretarz Gminy przedstawiła radnym treść sprawozdania z działalności Wójta i Urzędu (załącznik do 

protokołu).  

Eugeniusz Mróz pytał o formę przetargu sprzedaży nieruchomości przy ul. Mickiewicza 7 i cenę za metr 

kwadratowy. 

Danuta Pries odpowiedziała, że był to lokal mieszkalny, został przeznaczony do sprzedaży na podstawie 

uchwały wcześniej podjętej przez Radę Gminy. 

Roman Budzisz prosił o powtórzenie informacji na temat prac związanych z uzbrojeniem działek  

w Kanolu. 

Danuta Pries przypomniała, że zlecone były czynności projektowe dotyczące przeniesienia sieci 

wodociągowej i wykonanie robót umożliwiających dojazd do wydzielonych działek 97/1 i 98/1. Termin 

wykonania dokumentacji to koniec listopada 2024 roku. 

Daniel Imach pytał o koszty, które powinna ponieść gmina w związku z tym zadaniem. 

Danuta Pries przypomniała, że temat był poruszany i wyjaśniany na sesji w maju oraz w czerwcu br.  

Andrzej Janus powiedział, że wtedy podawano kwoty ok 90 tys. zł za 1 nieruchomość oraz że w tej 

sprawie odbyło się spotkanie z mieszkańcami Kanola, podczas którego przekazano aktualne informacje 

na temat działań gminy.  

Waldemar Nowak powiedział o ustaleniach, których dokonano podczas spotkania.  

Roman Budzisz doprecyzował, że następujące imprezy Koncert na łączce, Piknik na łączce oraz hip - hop 

były zorganizowane przez stowarzyszenie FRYMARK.  

Janusz Lechowicz poprosił o wcześniejsze przesłanie radnym sprawozdania w celu zapoznania się  

i przygotowania.  

Danuta Pries odpowiedziała, że uzgodni odpowiedź na tą prośbę z Wójtem. 

 

Ad. 5.  

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji wniosków i interpelacji radnych. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

Roman Budzisz zaproponował, że najprostszym rozwiązaniem dot. oficjalnego fanpage jest zmiana 

nazwy. Wnioskował o uporządkowanie terenu parkingu przy nowej bramie (plac manewrowy). Zapytał 

również czy oferty dot. systemu powiadamiania mieszkańców są powiązane z kartą mieszkańca. 

Wójt Gminy potwierdził, że oferty były przedstawione wraz z kartą mieszkańca.   

Roman Budzisz prosił o przygotowanie i przesłanie radnym informacji porównawczej dot. karty 

mieszkańca i systemu powiadamiania sms (kilka ofert). 

Andrzej Janus wnioskował o przeprowadzenie rozmów z zarządem NITROERGU i GEKOPLAST-u w 

sprawie wysypania tłucznia w celu utwardzenia drogi wyjazdowej z nowej bramy. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że były przeprowadzone już rozmowy na ten temat i będą nadal 

kontynuowane.  

Paweł Spałek przyszedł na sesję (obecnych 15-tu radnych). 

 

Ad. 6. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym:  

1) 25 czerwca  – brał udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 

i Sportu 

2) 1 i 15 lipca oraz 19 sierpnia pełnił dyżur Przewodniczącego Rady Gminy w świetlicy OSP; 

3) 15 lipca wraz z radną Klaudią Spałek spotkał się z Wójtem Gminy w sprawie konkursu na 

Dyrektora GOKSiR-u oraz skarg mieszkańców na ich zdaniem uciążliwe korzystanie przez młodzież z 

boiska przy hali sportowej.  

4) 22 lipca – brał udział w spotkaniu z sołtysem, radnymi A. Pielką i S. Wiktorowiczem  

z mieszkańcami Krupskiego Młyna ul. Prusa;  

5) 17 września – uczestniczył w wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy; 

Przypomniał, że przewodniczący komisji terenowej zwołał na 26 września br. (czwartek) o godz. 15.00, 

posiedzenie które odbędzie się w Urzędzie Gminy przy ul. Krasickiego 9.  

 

Następnie zarządził 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że radni zostali zapoznani z treścią uchwały, przeprowadzili 

dyskusję na połączonych komisjach w dniu 17 września.  

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany budżetu.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/28/24 w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok, została podjęta. 

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o podjętych ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej 

(17.09.2024 r.) – Radni w przeprowadzonej dyskusji postanowili o przekazaniu na najbliższą sesję 

przygotowanego projektu zmiany wpf w przedstawionej wersji.  

Skarbnik Gminy przypomniała, że podane wartości w części finansowej wieloletniej prognozy 

finansowej  są zgodne z wartościami w budżecie oraz o wprowadzonych zmianach.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi. Radni nie wnieśli uwag 

i przystąpili do głosowania. 

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/29/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028, została podjęta. 

 

Ad. 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 6 położonego w 

Ziętku blok Nr 2 klatka A. 
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Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały. Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do 

głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/30/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 6 położonego 

w Ziętku blok Nr 2 klatka A, została podjęta. 

 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 położonego w 

Ziętku blok Nr 16 klatka A. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/31/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 położonego 

w Ziętku blok Nr 16 klatka A, została podjęta. 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w 

Ziętku blok Nr 16 klatka B. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/32/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego 

w Ziętku blok Nr 16 klatka B, została podjęta. 

 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w 

Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr V/33/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego 

w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21, została podjęta. 

 

Ad. 13. 

Oświadczenia radnych. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad. 14.  

Zapytania i interpelacje radnych. 

1. Janusz Lechowicz – przedstawił interpelacje o treści:  

1) „Zwracam się z pilną prośbą o naprawę trzech uszkodzonych miejsc, w ciągu chodnika wzdłuż torów 

kolejowych, do mostu kolejowego. Uszkodzona nawierzchnia znajduje się w następujących miejscach: 

- połączenie nakładki asfaltowej z płytami chodnika 
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- wejście na most kolejowy 

- zejście z mostu kolejowego 

Uszkodzona nawierzchnia zagraża bezpiecznemu poruszaniu się po wyżej wymienionym ciągu 

chodnika.”  

2) „Proszę o wyjaśnienie moich wątpliwości prawnych, w składzie komisji konkursowej, przy wyborze 

/ konkursie Dyrektora GOKSiR, Zarządzenie Nr 0050/116/2024 Wójta Gminy Krupski Młyn z dnia 

16.07.2024 roku. W komisji konkursowej jednym z członków został Radny Rady Gminy w Krupskim 

Młynie, przy jego danych znalazła się informacja, że Radny jest również członkiem Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia, Pomocy, przy Radzie Gminy w Krupskim Młynie. Powołując się na Ustawę z dnia 

14.12.2016 roku Prawo oświatowe, art. 63 ust. 14-14a, doczytałem w komentarzach do tej ustawy: 

Wskazanie do komisji konkursowej radnego, wymaga podjęcia przez Radę uchwały w tej sprawie. Czy 

zatem Rada wcześniej nie powinna być powiadomiona i podjąć stosowne uchwały?”  

3) „Proszę o informację, jakie kroki podjął Urząd Gminy w Krupski Młynie, celem odzyskania 

odszkodowania / zadośćuczynienia, za zniszczone Gminne drogi, lub ewentualnie przedstawienia planu 

naprawy, po niefortunnym skierowaniu całego ruchu samochodowego (dotyczy głównie dużych / 

ciężkich pojazdów ciężarowych), w lipcu 2024. O tym jak wyglądają teraz drogi, czy do Lublińca, czy 

do Tarnowskich Gór, wiedzą wszyscy mieszkańcy Naszej Gminy, udający się w wyżej wymienionych 

kierunkach. Śmiem zauważyć, że wiosną 2025 roku, przy pozostawieniu takiego stanu drogi, poruszanie 

się wyżej wymienionymi odcinkami, będzie nie możliwe.” 

2. Janusz Lechowicz dopytywał o opinię wójta na temat ograniczenia publikowania postów przez 

członków należących do grupy społecznościowej Na Krupie prowadzonej na platformie FB, powiązanej 

ze stroną gminy typu fanpage o tej samej nazwie. 

Mariusz Gołębiowski próbował wyjaśnić sprawę. Stwierdził, że sytuacja która miała miejsce w kwietniu 

dot. decyzji w sprawie blokowania możliwości wstawiania postów / komentarzy była decyzją 

poprzedniego wójta.  

5. Dawid Dyląg zapytał o odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady do Wójta z 17 sierpnia br.   

Przewodniczący powiedział, że odpowiedź otrzymał i prześle ją do radnych, a następnie ją udostępni.  

6. Sławomir Wiktorowicz pytał jaka jest decyzja dot. FB gminy.  

Wójt Gminy powiedział, jakie jest jego zdanie na ten temat – zamknięcie dotychczasowych stron i 

uruchomienie nowego profilu na FB , ale ostateczna decyzja nie jest jeszcze podjęta.  

7. Sławomir Wiktorowicz pytał na jakim etapie jest realizacja wniosku dot. wymiany wodociągu przy 

ul. Słowackiego w Krupskim Młynie.  

Wójt odpowiedział, że trwają poszukiwania środków na ten cel – jest to zadanie, które będzie 

realizowane w pierwszej kolejności, jak tylko uda się pozyskać środki ze źródeł zewnętrznych. Z 

przeprowadzonych rozmów w Urzędzie Wojewódzkim wynika, że w związku z ogromnym 

zapotrzebowaniem na środki dla powodzian, mnóstwo pieniędzy zostało przesuniętych na ten cel. 

Wymiana sieci wodociągowej to zadanie niezwykle ważne dla Gminy jednak musi poczekać. Należy 

wykonać je kompleksowo by nie trzeba było poprawiać. 

8. Sławomir Wiktorowicz dopytywał o to, jak wygląda realizacja wniosku dot. przystanku przy ul. 

Tarnogórskiej.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że korespondencja została wysłana do dwóch właścicieli nieruchomości, 

jednak od jednego nie otrzymano jeszcze odpowiedzi.  

9. Sławomir Wiktorowicz zapytał o możliwe dofinansowania na zadania inwestycyjne. Sekretarz Gminy 

wyjaśniła jakie zadania są w trakcie realizacji, a jakie są planowane.  

10. Janusz Lechowicz stwierdził, że aplikacja do powiadamiania mieszkańców może być bardzo 

pomocna w przypadku trudnych sytuacji np. powodzi. Zasugerował, że należałoby skontaktować się z 

Wodami Polskimi w celu oczyszczenia rzeki, wzmocnienia i sprawdzenia w jakim stanie są brzegi rzeki. 

Powiedział o punktach strategicznych rzeki – dot. brzegów m.in. przy ul. Powstańców Śl. 

Wójt Gminy Krupski Młyn podziękował mieszkańcom za udział i ogromne zaangażowanie w akcje 

pomocy powodzianom.  

11. Andrzej Janus pytał o to na jakim etapie jest reforma oświaty w gminie Krupski Młyn? Prosił o 

wskazanie kierunku planowanych zmian w oświacie. Zdaje sobie sprawę, z ogromnych wydatków na 

cele oświatowe i prosił wójta o przedstawienie informacji na ten temat.  
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Wójt odpowiedział, że została przeprowadzona i przedstawiona  Komisji Oświaty wstępna analiza 

(głównie pod względem finansowym) placówek oświatowych, jednak należy pamiętać o konieczności 

ograniczenia wydatków budżetu w każdym z działów. Jednocześnie zapewnił, że nikomu z 

pracowników oświatowych nie stanie się krzywda. Nikt nie powinien się obawiać zmian. Mówił o 

zmianach, które mają przynieść oszczędności finansowe i nikt nie będzie pokrzywdzony i o ogromnym 

potencjale ludzkim w placówkach.  

 

Ad. 15. 

Sprawy bieżące i wnioski 

1. Klaudia Spałek podziękowała za realizację wniosku dot. przejęcia działki nr 106 -  ul. Grabowa 

w Potępie. 

2. Klaudia Spałek – wniosek o uzupełnienie dziur tłuczniem / kamieniem na ul. Grabowej w 

Potępie.  

3. Klaudia Spałek – wniosek o możliwość reaktywacji szkółki tenisowej dla dzieci i młodzieży. 

4. Klaudia Spałek – wniosek o rozmieszczenie większej ilości koszy na śmieci na terenie Potępy, 

głównie na drodze  w stronę Żyłki.  

5. Klaudia Spałek – wniosek o wyremontowanie słupa ogłoszeniowego zlokalizowanego przy 

skrzyżowaniu ul. Szkolnej i Tarnogórskiej w Potępie. 

6. Andrzej Janus – wniosek o uporządkowanie i możliwość podłączenia wodociągów – Żyłka. 

7. Andrzej Janus – wniosek o rękawy zabezpieczające (na wypadek powodzi) – Żyłka.   

8. Andrzej Janus podziękował za pomoc Wójtowi Gminy oraz naczelnikowi OSP w Potępie – 

Danielowi Imachowi, Prezesowi OSP Potępa – Jakubowi Zychowi za zaangażowanie w pomoc 

powodzianom. 

9. Eugeniusz Mróz – wniosek o zwiększenie dostępności informacji w miejscach publicznych dla 

mieszkańców - dot. planu ogólnego. 

10. Dawid Dyląg zapytał o realizację wniosku dot. ustawienia lustra drogowego przy wyjeździe  

z ul. Prusa na ul. Tarnogórską. Wójt odpowiedział, że z tego co pamięta to odpowiedź była 

odmowna, ale zostanie to sprawdzone.  

11. Dawid Dyląg – wniosek o interwencję do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie usunięcia 

wgłębienia w asfalcie przed wjazdem na most betonowy na ul. Głównej. 

12. Dawid Dyląg podziękował członkom OSP Krupski Młyn, Osp Potępa, Przewodniczącemu Rady 

Gminy, Radnym i mieszkańcom za pomoc dla powodzian.  

13. Roman Kulawik zapytał czy zrealizowane będzie zadanie dot. budowy wiaty śmietnikowej 

między blokami 7 i 8 w Ziętku. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że prace będą zakończone do 31 grudnia 2024 roku.  

14. Roman Kulawik zapytał na jakim etapie są prace związane z postawieniem paczkomatu  

w Ziętku. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że rozmowy w tej sprawie trwają.  

15. Roman Kulawik – wniosek o wyczyszczenie studzienek kanalizacyjnych zasypanych piaskiem 

między blokami 3 i 5 w Ziętku  

16. Roman Kulawik – wniosek o wyczyszczenie podłoża na placu zabaw z piasku w Ziętku. 

17. Roman Kulawik – wniosek o ustalenie podziału pielęgnacji (przycinania) drzew między 

blokami 4 a 5 na placu zabaw – Ziętek. 

18. Roman Kulawik – wniosek o naprawę ubytków w kostce przy ławce i stoliku betonowym w 

Ziętku i uporządkowanie tego terenu. 

19. Sebastian Kubik – wniosek o zmianę kierunku położenia rynny i naprawę zapadniętego 

chodnika między bl. 8 a zabudową jednorodzinną. 

20. Daniel Imach – wniosek o pismo do Wód Polskich o pogłębienie koryta rzeki Stoła. 

21. Adam Pielka – wniosek o przegląd drogi na cmentarz i naprawę nieświecących lamp przy tej 

drodze. 

22. Justyna Zadrożny zwróciła uwagę na coraz częstsze kontrole pomp ciepła i zapytała czy 

możemy kontrolować „kopciuchy” na terenie Gminy. 

Wójt odpowiedział, że w każdej miejscowości mamy czujniki, które wskazują stan powietrza. 

Sekretarz powiedziała, że kontrole pomp ciepła wynikają z ciągłości trwania projektu. Dodała 

również, że do przeprowadzania kontroli „kopciuchów” są upoważnieni 3 pracownicy z Urzędu 
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Gminy. Kontrole mogą być wykonywane na zlecenie wyższego rzędu organów, z inicjatywy 

Urzędu Gminy lub na podstawie zgłoszeń mieszkańców. Kontrole odbywają się co roku. 

Justyna Zadrożny dopytała czy Gmina dysponuje sprzętem do kontroli i czy w poprzednim roku 

były przeprowadzone takie kontrole. Poprosiła o podsumowanie takich kontroli z 3 ostatnich 

lat. 

Sekretarz odpowiedziała, że Gmina dysponuje takim sprzętem np. do pobrania popiołu do 

zbadania. Dodała, że były przeprowadzane kontrole palenisk. Poinformowała, że zostanie 

przygotowane takie zestawienie na poszczególne sołectwa.  

23. Roman Budzisz zapytał czy jest możliwość niezapowiedzianych kontroli za pomocą np. 

wypożyczenia drona. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała że jest to opcja do zweryfikowania. 

24. Eugeniusz Mróz stwierdził, że większy problem jest z egzekucją kar z takich kontroli.  

25. Roman Budzisz zapytał o możliwość zwiększenia szybkości Internetu w OSP Potępa. 

Wójt odpowiedział, że rozezna temat.  

26. Roman Budzisz zapytał o możliwość instalacji Internetu do świetlicy OSP Krupski Młyn. 

27. Roman Budzisz – wniosek o lampy z czujnikiem ruchu przy hali sportowej. 

28. Roman Budzisz zapytał czy jest możliwość spotkania radnych z właścicielem przychodni 

SAWMED. 

Wójt odpowiedział, że zapyta właściciela przychodni.         

29. Roman Budzisz dopytał czy został już rozpatrzony wniosek z PSP z Tarnowskich Gór dot. 

dofinansowania – zabezpieczenia środków w przyszłorocznym budżecie. 

Wójt odpowiedział że temat będzie rozpatrywany wspólnie z Radą. 

30. Roman Budzisz zapytał czy była próba zbadania w jakim stopniu jest użytkowany domek na 

bajorku  

Wójt odpowiedział, że należy rozpatrzyć rożne opcje. 

31. Krzysztof Winkler – wniosek o przeanalizowanie możliwości podłączenia prądu do ogródków 

działkowych na terenie Ziętka i terenie między Ziętkiem a Potępą.  

Wójt odpowiedział, że jak będzie przeprowadzona instalacja energetyczna to będzie ten temat 

weryfikowany.    

32. Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o organizowanym 26 września br. przez Gminną 

Bibliotekę Publiczną spotkaniu autorskim z Magdaleną Majcher. 

33. Wójt podziękował Januszowi Parkitnemu za przygotowanie analizy energetycznej dla Gminy. 

Przedstawił informacje dot. spółdzielni energetycznej w skład której wchodzą: Gmina Krupski 

Młyn, Gmina Tworóg, Gmina Wielowieś, prywatny przedsiębiorca. Zaproponował spotkanie 

dotyczące podanej spółki.   

34. Janusz Parkitny opowiedział o spółdzielni energetycznej. Poinformował, że najważniejsze jest 

jak najszybsze podjęcie uchwał przez Radę Gminy, aby założyć spółdzielnię, ponieważ jest  

możliwość złożenia wniosków na dofinansowanie jeszcze w bieżącym roku. Opowiedział o 

problemach budżetowych w powiecie – dlatego są problemy m.in. w remontowaniu dróg. 

Przedstawił informacje na temat problemów szpitala w Tarnowskich Górach. 

Nawiązał również do sprawy „kopciuchów” w Potępie i poinformował, że są możliwości 

pomocy w formie 100 % dofinansowań. 

35. Justyna Zadrożny zapytała o przekazywane informacje – mówi się, że nie ma środków na 

remont drogi w tutejszej Gminie a informacjami o nowej drodze na Nową Wieś Tworoską i 

remoncie w Ożarowicach. 

Janusz Parkitny odpowiedział, że na wymienione remonty były składane wnioski za poprzedniej 

kadencji. Wyjaśnił dlaczego na początku kadencji nie został uwzględniony wniosek na 

dofinansowanie remontu drogi w Gminie – została powołana komisja i została wybrana droga, 

która miała największe szanse na dotacje.  

36. Roman Kulawik zapytał jak Starostwo zapatruje się na niedokładne wykonywanie prac przez 

zatrudnioną firmę (dot. załatania ubytków na drogach) - czy warto wynajmować takie firmy? 

Radny Powiatowy odpowiedział, że jeszcze nie rozmawiał z Panią Dyrektor czy to była firma z 

przetargu czy pracownicy powiatu. Poinformował, że zapyta o tą sprawę Panią Dyrektor. 

37. Andrzej Janus zapytał czy jest jakoś weryfikowane dlaczego w szpitalu w Tarnowskich Górach 

rodzi się mało dzieci w porównaniu np. do szpitala w Pyskowicach. Zapytał również czy Gmina 
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ma jakieś szanse na odzyskanie kwoty 900 000 zł. Poprosił o zapytanie Pani Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych czy bezpośrednio w czasie robót są kontrolowane firmy. 

Radny Powiatowy odpowiedział, że jest w stałym kontakcie z p. Dyrektor i potwierdził, że 

przekaże pytanie. Zapewnił, że cały czas dopomina się o kwotę 900 000 zł i będzie na bieżąco 

informował. Powiedział, że trzeba odmienić wizerunek szpitala i przedstawił gdzie może 

występować problem w tym szpitalu. 

38. Andrzej Janus dopytał o sytuacje innych oddziałów w tym szpitalu 

Janusz Parkitny przedstawił informacje na ten temat (m.in. o oddziale psychiatrii i chirurgii).  

39. Janusz Lechowicz zapytał co Gmina Krupski Młyn może wnieść jako udziałowiec do 

spółdzielni energetycznej. 

Janusz Parkitny wyjaśnił, że korzyścią udziału Gminy w spółdzielni energetycznej jest m.in. 

zmniejszenie kosztów energii elektrycznej. Dodał, że każdy z udziałowców ma głos  

w podejmowaniu decyzji co zrobić w przypadku ewentualnej nadwyżki.   

40. Radni podjęli decyzję o dodatkowym spotkaniu dot. spółdzielni energetycznej. 

 

 

Ad.16. 

Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję o godz. 19.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Roman Budzisz 

 

Protokołowała: 

W. Budziałowska 
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Krupski Młyn, 28 października 2024 roku 

 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i Pracy Urzędu Gminy 

w okresie międzysesyjnym 

Data ostatniej Sesji Rady Gminy Krupski Młyn: 24 września 2024 roku 

1. Referat Finansowy 

Bieżąca praca referatu. 

2. Inwestycje, Gospodarka Gruntami, Geodezja i Ochrona Środowiska 

W związku ze złożonymi 30 sierpnia ofertami na realizacje zamówienia pn.: „Modernizacja budynku 

użyteczności publicznej na obszarze zdegradowanym”, które przekraczały kwotę, którą Gmina 

przeznaczyła na sfinansowanie zamówienia, przygotowany został wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach o udzielenie dotacji i pożyczki na prace 

dotyczące poprawy bilansu energetycznego budynku. W ramach wniosku przygotowany został także 

audyt energetyczny budynku. 

Najkorzystniejsza oferta w postępowaniu przetargowym złożona została przez konsorcjum firm Firmy 

Remontowo-Budowlanej SOL-BUD Mariusz Sobala i firmy SOBALA Sp. z o.o. z Koszęcina. Cena 

zawarta w ofercie wynosi 4 532 996,40 zł. Gmina zabezpieczyła na wykonanie zamówienia kwotę 3,4 

mln zł. Brakująca kwota – 1,23 mln zł, obejmująca także kwotę na nadzory inwestorskie pokryta ma 

zostać z wnioskowanego dofinansowania w ramach wniosku do WFOŚiGW, które wynosi 1,15 mln zł, w 

tym 49% z tej kwoty stanowi dotacja a 51% pożyczka, oraz z budżetu gminy (83 tyś zł z budżetu gmin 

ze środków wcześniej zabezpieczonych na wynajem budynku przy ul.  Krasickiego 11).  

Podpisanie umowy z Wykonawcą planowane jest na podstawie prawidłowej oferty złożonej przez 

Wykonawcę po zaakceptowaniu wniosku przez WFOŚiGW. 

Na tablicach ogłoszeń, stronie internetowej i mediach społecznościowych przypomniano o przystąpieniu 

do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz sporządzenia planu 

ogólnego. 

Sporządzone i zaakceptowane zostały zmiany do promes obejmujących dofinansowanie planowanych 

inwestycji gminnych – „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy LED 

na terenie Gminy Krupski Młyn”, „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św 

Medarda w Potępie” oraz  „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem”. 

Zmiany w promesie zadania „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy 

LED na terenie Gminy Krupski Młyn” dotyczyły zmiany ilości wymienionych opraw świetlnych (z uwagi 

na wątpliwości prawne możliwości finansowania wymiany opraw należących do firmy Tauron przez 

Gminę). 

Zmiany w promesie zadania „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św Medarda w 

Potępie” dotyczyły poszerzenia zakresu o prace konserwatorskie obejmujące drzwi wejściowe. 

Zmiany w promesie zadania  „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem” dotyczyły 

przesunięcia terminu realizacji zadania w wyniku unieważnienia pierwszej procedury przetargowej w 

związku z brakiem złożonych ofert. 

Zaktualizowane promesy zawierają graniczne daty ogłoszenie procedury przetargowej: 

- dla zadania „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy LED na terenie 

Gminy Krupski Młyn” jest to 4.07.2025 roku, 
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- dla zadania „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św. Medarda w Potępie” jest 

to 1.10.2025 roku, 

- dla zadania „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem”- jest to data 30.01.2025 

roku. 

Przygotowana została procedura przetargowa w ramach zamówienia „Odbieranie i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Krupski Młyn”. 

Zamówienie obejmować będzie odbiór odpadów w 2025 i 2026 roku. Z uwagi na szacowaną wartość 

zamówienia (2 190 126,44 zł netto) przetarg przeprowadzony zostanie w procedurze unijnej. W ramach 

tej procedury, realizowanej jako przetarg nieograniczony, termin składania ofert wynosi nie mniej niż 35 

dni od dnia przekazania ogłoszenia do publikacji Urzędowi Publikacji Unii Europejskiej. 

Do Starostwa powiatowego w Tarnowskich Górach przesłano do zaopiniowania projekt Programu 

Ochrony Środowiska na lata 2024-2027 z perspektywą do 2031 roku. Dokument przesłano też do RDOŚ 

w Katowicach celem określenia konieczności bądź jej braku przygotowania strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Przygotowanie programu dofinansowane jest ze środków WFOŚiGW w 

Katowicach kwotą 12 tys. zł. 

18 października 2024 r. zostały zlecone wyceny lokali mieszkalnych położonych w Ziętku 2A, w Ziętku 

16A, w Ziętku 16B i w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21. Celem wycen jest sprzedaż lokali 

dotychczasowym najemcom. 

11 października 2024 r. został ogłoszony I ustny ograniczony przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

położonego w Ziętku 13. Cena wywoławcza wynosi 93 000,00 zł. Przetarg odbędzie się 14 listopada 2024 

r. 

3. Gospodarka komunalna i mieszkaniowa 

W październiku br. gospodarze terenu wykonywali prace związane z koszeniem  

i utrzymaniem terenów zielonych, placów zabaw oraz dróg, poboczy, ciągów pieszych na terenie gminy.   

Prowadzone były prace polegające na sprzątaniu terenów gminnych w Potępie, Ziętku i Krupskim Młynie. 

Przeprowadzono zamiatanie, zgrabiono skoszoną trawę, opadłe liście i wykonano inne  drobne prace 

porządkowe na terenie parku Oczko oraz placach zabaw w Ziętku i Potępie oraz na innych terenach 

rekreacyjnych. 

Wykonywane były również prace polegające na usuwaniu przekwitłych kwiatów z klombów                            

i donic. 

Wykonywane było wykaszanie i sprzątanie terenów przed imprezami organizowanymi na terenie gminy.  

Pracownicy gospodarczy wykonywali cykliczne prace związane ze zbiórką odpadów z koszy 

usytuowanych w parkach i przy chodnikach a także prace konserwacyjne i naprawcze posiadanego 

sprzętu do utrzymania czystości.   

Wykonywano również drobne naprawy i remonty na obiektach gminnych takich jak uzupełnianie tynków 

na bloku nr 1 w Ziętku, na budynku „Banki” w Krupskim Młynie oraz wymianę wodomierzy głównych 

budynkowych.   

Wykonane zostały naprawy elementów siłowni zewnętrznych oraz elementów zabawowych na terenie 

placów zabaw, wymiana i malowanie elementów drewnianych, wymiana i malowanie ławek, naprawa 

uszkodzonych koszy na śmieci. Odnowiony został drewniany domek na terenie placu zabaw w Krupskim 

Młynie przy ul. Zawadzkiego, słup ogłoszeniowy w Potępie, siłownia zewnętrzna na placu zabaw w 

Ziętku. 



11 
 

W zakresie prac drogowych, prowadzonych przez służby gminne interwencyjnie wykonane zostały 

uzupełnienia cząstkowe dróg poprzez wbudowanie masy na zimno, ułożenie frezu asfaltowego bądź 

tłucznia. Zostały wyczyszczone studzienki chłonne oraz wpusty uliczne przy drogach gminnych. 

Pracownicy gospodarczy wykonali naprawy chodnika na łączniku przy starym ambulatorium oraz wejścia 

na przyczółkach mostu na tzw. Bance. Wymienione został belki pokładu drewnianego na moście 

wiszącym. Na wszystkich obiektach mostowych zostały przeprowadzone prace związane z utrzymaniem 

zieleni, bieżącym utrzymaniem porządku oraz konserwacją elementów konstrukcyjnych obiektów. 

Zamontowana została lampa solarna na zwyczajowej ścieżce łączącej ul. Sienkiewicza                                       

z ul. Krasickiego. 

Przy cmentarzu komunalnym została uzupełniona frezem droga dojazdowa oraz wyjazd na drogę 

powiatową, przeprowadzono wstępne porządki, wywieziono piach z terenu cmentarza oraz przestawiony 

został w inne miejsce stojak na rowery. 

Wykonane zostało malowanie przejść dla pieszych i oznakowania poziomego na ul. Krasickiego w 

Krupskim Młynie.  

Wykonano również montaż nowych znaków drogowych przy drogach gminnych. 

W październiku br. w oparciu o odczyty wodomierzy, sporządzone zostały faktury za dostawę wody oraz 

odprowadzenie ścieków, dla odbiorców rozliczających się co miesiąc, zgodnie z zawartymi umowami o 

dostawę wody i odprowadzanie ścieków.   

W najbliższych dniach zostanie na kilka godzin wstrzymana dostawa wody w miejscowościach Ziętek, 

Kanol, Żyłka ze względu na konieczność przeprowadzenia prac na ujęciu wody w miejscowości Ziętek. 

Prace będą obejmowały wymianę wyeksploatowanego głównego rurociągu wewnętrznej instalacji 

zasilającej stację uzdatniania wody w Ziętku, koszt usługi wykonawczej to 3 500 zł.  

Informacja o terminie zakręcenia wody podana zostanie do wiadomości poprzez ogłoszenia, ze 

stosownym wyprzedzeniem.    

Przy Stadionie sportowym w Krupskim Młynie ul. Główna został wymieniony hydrant przeciwpożarowy 

wraz z niezbędną armaturą odcinającą.  

W Potępie Tauron Dystrybucja planuje wykonanie przebudowy stacji transformatorowej przy                       

ul. Tarnogórskiej. Uzgodniono z firmą projektowo-wykonawczą działająca w imieniu Turon                                     

Dystrybucja warunki tej przebudowy.  

Z uwagi na niskie temperatury  powietrza od 1 października br. została wznowiona dostawa ciepła do 

lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych oraz w budynkach Wspólnot Mieszkaniowych.  

W październiku br. przygotowana została merytoryczna strona zamówienia na świadczenie usług odbioru 

i zagospodarowania odpadów komunalnych powstających w nieruchomościach zamieszkałych w  Gminie 

Krupski Młyn na okres dwuletni.  

W związku ze zbliżającym się świętem Wszystkich Świętych, na cmentarzu komunalnym został 

podstawiony dodatkowy kontener na odpady zmieszane. Prosimy o zachowanie czystości na cmentarzu 

jak i w obrębie cmentarza, w szczególności przy  pojemnikach na odpady. 

W październiku przyjmowane są i weryfikowane kwartalne sprawozdania sporządzone przez podmioty 

prowadzące na terenie naszej gminy działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków.  

Przypominamy mieszkańcom o konieczności regularnego opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni zgodnie z regulaminem utrzymania czystości  i 

porządku na terenie gminy Krupski Młyn. Aktualny wykaz firm realizujących usługi asenizacyjne 
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zamieszczony jest w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem: bip.krupskimlyn.pl w zakładce 

ODPADY. 

W najbliższym czasie w Ziętku, na placyku utwardzonym przy bloku nr.1 zabudowany zostanie 

paczkomat InPost. Na potrzeby paczkomatu wykonany został przyłącz elektryczny służący zasileniu 

paczkomatu.   

29 października br. odbędzie się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Przedmiotem 

zaopiniowania jest 6 wolnych lokali komunalnych, w tym: 

a/  w Ziętku, w blokach zmodernizowanych:  jeden lokal 2-pokojowy i  jeden lokal 1-pokojowy; 

b/ w Krupskim Młynie przy ul. Mickiewicza 1: dwa lokale 2-pokojowe i dwa lokale 1-pokojowe  

oraz bieżące sprawy mieszkaniowe.    

W  październiku br., po interwencji pracowników Urzędu Gminy, zostały usunięte z parkingów w Ziętku 

dwa samochody osobowe, nieużytkowane od dłuższego czasu. Właściciele pojazdów  we własnym 

zakresie dokonali ich usunięcia.  

W budynku Ziętek bl. 1 zostało wbudowane stanowisko pompowe na instalacji centralnego ogrzewania 

w celu wsparcia cyrkulacji na potrzeby ogrzewania dla lokalu mieszkalnego Ziętek bl. 1 m 2 

zlokalizowanego na końcowym odcinku sieci c.o.  

 W dniu 08.10.2024 r. została podpisana umowa z P.H.U.Green Trees z Boronowa na wykonanie podłoża 

pod wiatę śmietnikową z kostki brukowej w miejscowości Ziętek blok 7 – koszt wykonania podłoża to 6 

500,00 zł brutto. Podpisano również umowę na wykonanie wiaty śmietnikowej z firmą Red Seven Sp. z 

o.o. na kwotę 13 500,00 zł brutto. Montaż wiaty odbędzie się w grudniu br.  

W okresie międzysesyjnym na bieżąco usuwane były awarie wodociągowe, kanalizacyjne oraz awarie na 

oświetleniu ulicznym a także przyjmowane i weryfikowane deklaracje o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od osób fizycznych i zarządców budynków wielolokalowych 

oraz informacje o zmianie liczby osób na potrzeby opłat za lokale komunalne, a także wydawane warunki 

przyłączania do sieci wod.-kan. oraz prowadzona inna korespondencja stosownie do treści napływających 

wniosków.    

4. Oświata 

Gminny Zespół Oświatowy realizuje zadania w zakresie świadczenia usług wspólnych z obszaru 

finansowo-księgowego, sprawozdawczości, rozliczeń płac i innych. W analizowanym okresie 

dodatkowym zadaniem było naliczenie corocznych nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla 

nauczycieli, przygotowanie planów budżetowych dla wszystkich jednostek oświatowych oraz GZO, 

aktualizacja kwoty dotacji podręcznikowej oraz finalizowanie dotacji na program „Podróże z klasą” . 

W dniu 11 października br. w szkołach odbyły się uroczyste akademie z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

natomiast w dniu 14 października swój program artystyczny przedstawiły przedszkolaki . 

Uczniowie Szkoły Podstawowej nr 1 w Krupskim Młynie wybrali się do Kotliny Kłodzkiej na 5-cio 

dniowe warsztaty językowe – EUROWEEK. 

Nasi uczniowie brali czynny udział w zbiórkach darów na rzecz powodzian. W dniu 4 października w 

ramach Festynu Sołeckiego w Potępie, swoje umiejętności aktorskie i wokalne zaprezentowali uczniowie 

oraz przedszkolaki z ZSP, zebrane fundusze zostaną przekazane na rzecz pomocy poszkodowanym w 

powodzi. W SP1 przeprowadzono również zbiórkę makulatury oraz kasztanów i żołędzi. 

Wszystkie placówki oświatowe dbają o rozwój nie tylko edukacyjny, ale również o ten społeczny i 

zdrowotny poprzez organizacje w placówkach: 
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- Ogólnopolski Dzień Drugiego Śniadania, „Bieg po zdrowie”- realizacja ogólnopolskiego programu, 

„Owoce w szkole”- realizacja ogólnopolskiego programu, Światowy Dzień Jabłka, 

- Dzień Chłopaka, 

- Międzynarodowy Dzień Muzyki- muzyczne przerwy, Filharmonia (P1), 

- jesienne spotkanie z książką- z Gminną Biblioteką Publiczną, „Czytamy z sercem”- akcja 

ogólnopolska, Dzień Głośnego Czytania, 

- wyjazd na wycieczkę na Górę św. Anny (SP1), 

- Dzień Gier Planszowych, 

- warsztaty ceramiczne (SP1), 

- pasowanie pierwszoklasistów oraz uroczystość z uczniami i ich rodzicami, 

- Dzień Przedszkolaka,  

- Dzień Kropki, Dzień Uśmiechu. 

  

W ramach rządowego programu „Podróże z klasą” obie szkoły pojechały na wycieczki : 

- ZSP- wycieczka dwudniowa do Parku Legend Świętokrzyskich oraz Parku Nauki Leonarda da Vinci, 

- SP1- wycieczka trzydniowa do Wrocławia, Kotliny Kłodzkiej. 

  

Udział SP1 w przedsięwzięciu „Szkoły pełne talentów”- organizowanej przez Lidl. 

 

5.  Pomoc społeczna 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych i z funduszu alimentacyjnego. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o wypłacie rekompensaty podatku VAT. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o dodatku osłonowym. 

Realizacja zadań wynikających z programu Czyste Powietrze. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o pomocy społecznej, wszystkie świadczenia stałe, tj. zasiłek 

stały, usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz świadczenia                   w ramach 

programu "Posiłek w szkole i w domu". 

Na dzień 30 września br. przeprowadzono około 114 wywiadów środowiskowych związanych z 

przyznaniem pomocy. 

Prowadzenie postępowań w sprawie umieszczenia w DPS osób wymagających całodobowej opieki. 

Realizacja zadań dotyczących Karty Dużej Rodziny. 

Realizacja ustawy o dodatkach mieszkaniowych. 

Realizacja usług opiekuńczych -  obecnie opieką objętych jest 25 osób. 

Realizacja specjalistycznych usług opiekuńczych - rehabilitacja dzieci niepełnosprawnych - 9 osób. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o pieczy zastępczej, tj. współpraca asystenta rodziny z 

rodzinami zagrożonymi niewydolnością wychowawczą - 10 rodzin. 

Realizacja programu Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o uchodźcach z Ukrainy - wyżywienie dzieci                        w 

placówkach oświatowych. 

Przyjęcie do magazynu (dwie dostawy)  żywności w ramach realizacji programu Fundusze Europejskie 

na Pomoc Żywnościową 2021 – 2027. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej, m.in. 5 posiedzeń 

zespołu interdyscyplinarnego od początku roku, prowadzenie mediacji z rodziną. 

Na dzień 30 września odbyło się siedem posiedzeń Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

6. Zdrowie, Kultura, Sport i Rekreacja, Biblioteka Publiczna 

 

Kultura, Sport i Rekreacja 

 

W odpowiedzi na aktualne potrzeby mieszkańców naszej gminy, w poszczególnych placówkach 

GOKSiR-u realizowane są następujące zadania: 

HALA SPORTOWA W KRUPSKIM MŁYNIE                                                                                                      

kontynuowane są: 
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- zajęcia dla dzieci „Wesoło i Sportowo”, 

- rozgrywki w piłkę siatkową dla młodzieży, 

- zajęcia fitness: BPU (brzuch, pośladki, uda), pilates ze stretchingiem, dance fitness,  

- zajęcia crossfit, 

- zajęcia jogi, które dodatkowo, dwa razy w tygodniu, prowadzone są w Domu Kultury                   w 

Potępie, 

- rozgrywki w piłkę nożną i piłkę siatkową, 

- zajęcia na ściance wspinaczkowej (w przypadku sprzyjających warunków pogodowych). 

Ruszyły nowe zajęcia sportowe  pn. „Aktywne soboty”. Są to rodzinne rozgrywki sportowe, podczas 

których całą rodziną można pograć m.in. w badmintona, speedmintona, tenisa stołowego, szachy, 

warcaby.  

Cały czas kontynuowana jest działalność siłowni. 

SIEDZIBA GOKSiR W KRUPSKIM MŁYNIE:                                                                                                    

- kontynuowane są WARSZTATY KOSMETYCZNE dla dzieci i młodzieży od 8 roku życia. W 

odpowiedzi na liczne zapytania uruchomiono również zajęcia kosmetyczne dla dorosłych. 

- kontynuowane są spotkania grupy pn. „Fantastyczna Krupa”, podczas których można spędzić miło 

czas grając w nowoczesne gry planszowe; 

- ruszyły zajęcia kulinarne pn. „Pracownia słodkiego smaku”, skierowane do dzieci i młodzieży od 5 

roku życia. 

KLUB W ZIĘTKU:                                                                                                                                                    

- ruszyły warsztaty artystyczne dla dzieci „KREATYWNE DZIECI”  oraz dla osób dorosłych 

„KREATYWNI DOROŚLI”; 

- od listopada kontynuowane będą WARSZTATY SZYCIA dla starszej młodzieży i osób dorosłych. 

Pomieszczenia po byłym sklepie, które docelowo mają być zaadaptowane na potrzeby działalności 

Klubu w Ziętku, zostały już wyremontowane. Następny etap adaptacji to ich wyposażenie.  Dzięki temu 

placówka zyska dodatkowe pomieszczenie, co sprawi, że zwiększy się jej funkcjonalność – w tym 

samym czasie, z pomieszczeń Klubu, będzie mogło skorzystać więcej osób. 

DOM KULTURY W POTĘPIE:                                                                                                                               

- kontynuowane są warsztaty plastyczne dla dzieci „MISZ MASZ”, 

- kontynuowane są warsztaty kulinarne dla dzieci pn. "PALCE LIZAĆ",  

- ruszyły WARSZTATY MALOWANIA MANDALI dla dzieci. 

W okresie od 24.09.2024r. – 28.10.2024r. odbyły się następujące wydarzenia:                                            

28 września 2024 r. na kortach tenisowych w Krupskim Młynie odbył się Otwarty Deblowy Turniej Tenisa 

Ziemnego. 

28 września 2024 r. odbyło się coroczne wydarzenie pn. „Zakończenie Lata”. Tym razem zorganizowane 

zostało na terenie Hali Sportowej w Krupskim Młynie. W programie imprezy nie zabrakło wielu 

różnorodnych atrakcji m.in. animacje i zabawy dla dzieci, warsztaty                       o różnorodnej tematyce, 

pokazy kina sferycznego, warsztaty TIKTOK DANCE, dmuchańce, zawody sportowe dla dzieci i 

młodzieży, hobby horse, poczęstunek „Smaki jesieni”                          z aromatyczną herbatką, jabłecznikiem, 

marchewkowymi babeczkami i pyszną dyniową zupą. W trakcie imprezy instruktorzy GOKSiR-u w 

praktyce zaprezentowali ofertę zajęć dla dzieci i dorosłych przygotowanych na nowy sezon 2024/2025. 

Głównym partnerem i sponsorem wydarzenia był NITROERG S.A.. Podziękowania kierujemy do 

wolontariuszy ze Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie oraz tych wszystkich, którzy w rożny sposób 

nas wsparli w realizacji tego wydarzenia. 

4 października 2024 r. w Potępie odbył się FESTYN SOŁECKI DLA POWODZIAN „JESTEŚMY Z 

WAMI”. W Domu Kultury w Potępie na uczestników czekały liczne atrakcje m.in. występy artystyczne 

przedszkolaków  

i uczniów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie, pogadanka z funkcjonariuszami policji, pokaz 

karate, zumba dla dzieci, dmuchaniec, słodki poczęstunek, prelekcja dla mieszkańców dot. 

bezpieczeństwa oraz procedur ewakuacyjnych prowadzonych przez OSP Potępa. Festyn zakończył się 

zabawą taneczną z DJ ALEX. Całkowity dochód z festynu przeznaczony zostanie na pomoc dla 

powodzian. 

12 października 2024 r. w świetlicy Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie odbyło się kolejne 

spotkanie Grupy Wsparcia „OTWARTE DRZWI”. Do grona członków grupy dołączyły nowe osoby. W 
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spotkaniu uczestniczył także Wójt Gminy Krupski Młyn Mariusz Gołębiowski. Przy zakupionym przez 

Sołectwo Krupski Młyn poczęstunku, wszyscy uczestnicy jak zwykle miło spędzili czas. 

13 października 2024 r. w Domu Kultury w Potępie grupa „Fantastyczna Krupa” zorganizowała kolejny 

DZIEŃ GIER PLANSZOWYCH. Na uczestników czekało mnóstwo różnorodnych gier oraz liczne 

turnieje. Rozstrzygnięto także konkurs plastyczny na zaprojektowanie własnego Meepelka (pionka) do 

gry. Prace do konkursu można było wcześniej wykonać podczas zajęć w placówkach GOKSiR-u. 

Wydarzenie cieszyło się sporą frekwencją, co pokazało, że miłośników gier planszowych nie brakuje. 

Dzięki zapałowi i zaangażowaniu członków Fantastycznej Krupy już od dwóch lat miłośnicy gier 

planszowych mogą realizować swoją pasję. 

Od października 202 4r. ruszyły szkolenia z zakresu udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej dla 

osób 50+. Spotkania odbywają się w świetlicy OSP Krupski Młyn. Z kolei w świetlicy GOKSiR w 

Krupskim Młynie kontynuowane będą zajęcia z zakresu udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej 

dla dzieci. Szkolenia prowadzi specjalista zdrowia publicznego, instruktor ratownictwa – Pani Jolanta 

Michałek, w ramach projektu „Ratownicy z Zielonej Gminy Krupski Młyn” realizowanego pod egidą 

GOKSiR-u w Krupskim Młynie. 

26 października 2024r. na Hali Sportowej w Krupskim Młynie odbyły się warsztaty techniczne dla 

dzieci z wykorzystaniem klocków Lego pn."FACHMAN".  

Warsztaty zorganizowane zostały przez Stowarzyszenie „SK” z Katowic we współpracy z  GOKSiR w 

Krupskim Młynie. Było to zadanie publiczne współfinansowane przez Powiat Tarnogórski. 

ZAPOWIEDZI: 

Od 17 października 2024 r. trwa nabór na zajęcia nauki gry na rogu myśliwskim, które będą miały miejsce 

w każdą środę o godz. 17.30 w Domu Kultury w Potępie. 

30 października 2024 r. w GOKSiR w Krupskim Młynie odbędą się warsztaty florystyczne, podczas 

których wykonywane będą stroiki na nagrobki. 

09 listopada 2024 r. zaplanowany jest Koncert dla Niepodległej. Zapraszamy do Domu Kultury w Potępie 

na godz. 17.00, gdzie razem z chórem „Salve Pater” śpiewać będziemy pieśni i utwory o tematyce 

patriotycznej. 

20 listopada 2024 r. Wernisaż wystawy malarstwa mieszkańca Krupskiego Młyna, Pana Jacka Pydy. 

24 listopada 2024 r. planujemy wyjazd do Teatru Miejskiego w Chorzowie na spektakl pt. „Szalone 

nożyczki”. 

Od 14 października 2024 r. – 8 listopada 2024 r. - w placówce GOKSiR realizowany jest staż uczniowski 

pn. ,,Stażyści z Plastyka zdobywają rynek pracy’’ dofinansowany ze środków Europejskiego  Funduszu 

Społecznego Plus (EFS+). 

Szczegółowy harmonogram zajęć oraz wszystkie dodatkowe informacje, na bieżąco aktualizowane, 

znajdują się na stronie www.goksirkrupskimlyn.pl oraz na naszym profilu na facebooku. 

Gminna Biblioteka Publiczna 

Wszelkie działania i akcje skierowane do użytkowników Biblioteki zamieszczane są na bieżąco na stronie 

www Biblioteki. 

 

7. Obrona cywilna,  zarządzanie kryzysowe, dane osobowe 

24 października br. na terenie Zakładu Nitroerg SA odbyły się ćwiczenia ratownicze z udziałem 

jednostek zewnętrznych, w których brał udział pracownik urzędu gminy z obrony cywilnej. 

Ponadto w referacie wykonywana jest bieżąca praca, w tym ochrona danych osobowych (zapewnienie 

przestrzegania przepisów RODO, konsultacje z pracownikami w sprawie przepisów dotyczących 

danych osobowych itp.). 

4 listopada br. o godzinie 16 planowane jest spotkanie w Urzędzie Gminy dla mieszkańców gminy 

dotyczące uregulowania spraw związanych z kotami wolno żyjącymi. 

 

8. Sprawy różne 

W październiku br. odbyły się Zebrania Wiejskie wyborcze w Sołectwach Krupski Młyn i Ziętek w 

których mieszkańcy wybierali nowych sołtysów i członków rad sołeckich na nową kadencję 2024 – 

2029. 

W Sołectwie Krupski Młyn Sołtysem został Pan Waldemar Nowak. W skład Rady Sołeckiej weszli 

Ewa Kluba, Beata Pyda, Łukasz Radzioch, Elżbieta Laprus. 

http://www.goksirkrupskimlyn.pl/
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W Sołectwie Ziętek Sołtysem został Pan Adam Foks. W skład Rady Sołeckiej weszli: Krzysztof 

Kornobis, Damian Mundzik, Weronika Uchańska, Ilona Janoszka. 

Wszystkim mieszkańcom gminy dziękujemy za udział w wyborach. 

W Urzędzie Gminy (od 7.10 do 4.11 br.) realizowany jest staż uczniowski z Wieloprofilowego 

Zespołu Szkół w Tarnowskich Gór w ramach programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021 – 

2027. 

 

 

Wójt Gminy 

Mariusz Gołębiowski 

 

Sekretarz Gminy 

Danuta Pries 

 

 

 
























